
Side 1 

 

Referat fra afd. 08. fra den 10.1. 2024 
 
  
Til stede: 
Rigmor 
Henrik 
Johannes 
Karin 
 
Afbud fra Henrietta 
 
 
Snerydning og serviceniveau: 
Der har været beboerhenvendelser vedr. manglende snerydning og saltning. 
I den forbindelse har vi henvist til, at det er administrationen, der skal ske henvendelse til, da det er dem, 
der kan gøre noget ved det. Vi bakker op - og giver også adm. et ´heads up´. 
 
I den forbindelse, har vi en drøftelse vedr. serviceniveau og serviceaftaler. 
Vi laver en henvendelse til hhv. Hovedbestyrelsen og til Direktøren i boligforeningen. 
(Mail er afsendt). 
 
 
Status på Netbank: 
Kasserer har nu adgang og fået bankkort. 
Der er gjort status for kassen, der nu ligger på digitalt regneark, tilgængeligt for bestyrelsen.  
Der er gjort status for Tranen. 
 
Der købes snarest en mobiltelefon, så Trane-udlejning kan foregå via MobilePay og via en ´udlejnings-
telefon´. 
 
 
Fodboldarrangement: 
Vi vil opfordre beboerne til at tage teten ift. at der laves et arrangement i forbindelse med det forestående 
EM i fodbold. 
Der laves opslag på Facebook og i ´kasserne´. 
 
 
Frysere og fryserum: 
Emnet er fortsat på dagsordenen. 
Emnet er brugspris og tomme frysere. 
 
Vi har besluttet at tilse fryserummene i forbindelse ved ´markvandring´/havevandring i foråret, hvor vi også 
vil kikke på kældrene. 
 
 
Vand i kælderen i blok b2: 
Der er gang i en proces for at få udbedret dette. 
Vi har modtaget mail. 
 
 
 
 
 



Side 2 

 

Affaldssortering: 
Bestyrelsen arbejder på at få reel og seriøs orientering om hvordan Tranekærparken evt. kan etablere 
nedgravede affaldscontainerne. 
 
Johannes lægger et motiverende opslag på Facebook, i starten af det nye år, omhandlende affaldssortering 
generelt. 
Dertil laves der opslag om hvordan vi selv sorterer i egne systemer i vore køkkener. 
 
 
Ordensreglement for Tranekærparken: 
Bestyrelsen drøfter fortsat gode idéer til dette – bl.a. ift. layout og formidling. 
Der er fortsat et ønske om, at bestyrelsen skal bruge tid på at gå i dybden med emnet, derfor har vi afsat 
den 14.6. til arbejdsdag vedr. emnet. 
 
 
Evt.: 
På næste afd.møde hjælpes vi med at ordne lidt af det praktiske. Vi bruger noget af mødet. 
 
Der er forundring over prisen på rengøring af opgange og vaskerum – og også over den lave kvalitet. 

 
Fra og med næste møde, vil der kun være et beslutningsreferat til rådighed for beboerne. 
 
 
Næste møde er 7.2. kl. 17.30. 
 
Referent – Karin 
 


